
 

Referat fra styremøte i Refstad skole FAU 

 

Tid: Tirsdag 28. januar 2025 kl. 19.30-21.30  

Sted: Refstad skole, Økern torgvei 40 

 

Neste møte: TBA 

 

Til stede:  

 
1. trinn 

 
 

2. trinn Elisabeth Petillon 
3. trinn -  

4. trinn Ragne Å. Hansmoen, Siri Egeland 
5. trinn Lydia Kehling 
6. trinn Miguel Mendez, Samira El Belmekki 
7. trinn Nina M. Favang 

  
Andre: Magnus Nesset-Kristiansen (rektor), Andreas Brodtkorb (general Hudøy), Lars Johan 

L’Abée-Lund (økonomiansvarlig Hudøy) 

Forfall:  Ida Sogn, Caroline Jacobsen, Nadia B. Mohammad, Frida Vennerød, Trygve Grønbeck, Beate 

Paulsen, Ali Younis, Line Tresselt 

Referent: Ragne Å. Hansmoen 

 

Saksliste:  
 

1) Godkjenning av referat 
Referat godkjent.  
 

2) Hudøy 2025 (Aldri ett år uten) 
General og økonomiansvarlig orienterte om årets Hudøytur. Stiftelsen har satt årets styre, 
beholder opplegget som tidligere år. Vurdert at dette er en suksessfaktor for turen. Usikre 
elementer er (i) finansiering (modell og pris), (ii) juridisk ansvarsfordeling mellom stiftelsen og 
skolen, og (iii) håndtering av barn med ekstra behov. 
 
Ny finansieringsmodell i 2024, basert på donasjoner. Hovedandelen donerte kostpris for ett 
barn (dette gav 80% dekningsgrad). Dekningsgrad på dette nivået fører til at Hudøyturen vil 
bestå også fremover. Budsjetterer i 2024 for tilsvarende dekningsgrad, og vil redusere 
kostpris. Det er gjort flere grep for å redusere kostpris, herunder har tidlig sponsorarbeid og 
forhandling av priser gitt positiv effekt. Det blir også ny påmeldingsløsning i 2025. 
 
Erfaringer fra gjennomføring i 2024: Ny finansieringsmodell endret ikke antallet påmeldte. 
Dette tilsier at det ikke er pris som er barriere for deltagelse. Etter tilbakemelding fra foreldre 
med ønske om å dele betaling opp i to rater (mars og mai) ble påmelding åpent tidlig, få 
benyttet seg av dette. 
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Utdanningsetaten har utredet ansvarsforholdet mellom skolen og stiftelsen ved tur til Hudøy. 
Dette vil i år være aktuelt for besøksdagen, som i år gjenopptas. Skolen vil ha ansvar i skoletid 
for barn på Hudøy, og hele dagen for barn som deltar på besøksdagen.  
 
Erfaringsmessig en utfordring å være til stede for de barna som trenger det aller mest. 
Hudøystyret arbeider derfor med å finne en løsning for å ha nok informasjon til å være i 
forkant av situasjoner som kan oppstå. Blant annet er det et ønske om å gjennomgå 
påmeldingslister med skolen slik at lærere kan ta kontakt med foresatte til elever med ekstra 
behov. De senere år har det vært situasjoner som kunne vært unngått dersom hussjef og 
andre voksne hadde hatt tilstrekkelig informasjon om den enkelte elev.  
 
Kort diskusjon om tilbakemelding fra enkelte foreldre til FAU om at det oppleves som 
vanskelig å komme inn i Hudøystyret og andre roller tilknyttet Hudøy, som hussjef og 
lignende. Hudøystyret oppfordrer alle foreldre som ønsker å bidra om å ta på seg roller for 
egen koloni eller melde seg for styreverv.  
 

 
3) Økonomi 

FAU har begrenset egenkapital, og er helt avhengig av godt resultat fra 17. mai-arrangement 
for å ha midler som kan deles ut videre. Svakt resultat fra 17.-mai arrangement 2024 påvirker 
dette. Har mottatt søknad om bidrag til 7. klasseball på 6000 NOK og forespørsel fra 
Hudøystyret om økonomisk støtte til årets tur. Skoledisko er budsjettert med 40 TNOK. 
 
Vedtak: FAU vil bidra med økonomisk til 7. klasseball og Hudøy (Stiftelsen Aldri ett år uten) 
med beløp tilsvarende fjoråret (2024).  

 
4) Skolen 

Rektor orienterte om status. Skoleeier har vedtatt at det ikke lenger skal være 1-1 dekning på 
læringsbrett på 1. og 2. trinn, disse trinnene vil fra skolestart 2025 ha klassesett. Skolen har 
hatt et merforbruk på ca. 2 MNOK (av et totalbudsjett på 100 MNOK), og er godt fornøyd med 
dette mht til situasjonen. AKS har et merforbruk på 1,6 MNOK (av et totalbudsjett på 14 
MNOK). Årsaker er blant annet mye korttidssykefravær. Dette medfører at skolen må gjøre 
tiltak i årets budsjett for AKS, som å redusere åpningstider og begrense antall kurs. FAU er 
opptatt av at kuttene skal ramme færrest mulig og ikke medføre for lav voksentetthet i de 
perioder det er mange barn samlet. Skolen har tidligere bidratt økonomisk til AKS, men har 
ikke lenger disse midlene. Skoleeier må de neste årene gjennom store besparelser, Refstad 
skole og AKS blir påvirket av dette.  
 

5) Skoledisko 
Skoledisko-gruppen har hatt befaring på skolen med rektor for å se på lokaler for 
gjennomføring av skoledisko. Tentativ dato for gjennomføring i siste halvdel av mars. Gjenstår 
noen praktiske avklaringer.  
 

6) 17. mai 2025 
Leder orienterte om status. Flere foreldre på 4. trinn enn tidligere år, bør dermed ha nok folk. 
5. trinn har informasjon og erfaringsnotat som komite kan få tilgang til (lagret på Google Disk). 
I 2025 er det nytt sted for gjennomføring som vil kreve mer planlegging.   
 
Vedtak: FAU sender henvendelse til 4. trinn med oppfordring om å sette en 17- mai komité og 
starte arbeidet tidlig for å sikre en god gjennomføring.  
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7) Eventuelt 
a) Trafikkansvarlig trekker seg fra FAU. Elisabeth Petillon blir ny trafikkansvarlig. 
b) Miguel orienterte om nyoppstartet gamingklubb, som er et fritidstilbud for barn mellom 

10-16 år i området. Holder til på Demo Linderud (Linderud senter) på lørdager. Fra 01. 
februar vil de også holde til i Spireaveien kl. 14-16 alle hverdager, fra midten av mars 
utvides åpningstidene til kl. 19.  
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